
TRØNDERKRETSEN 

Det ble avholdt styremøte med samlagslederne i Trønderkretsen på Teams, søndag 17. sept. 

2022. Møtet startet kl. 20.00, og følgende var med: 

Fosen v/Ketil Sunde. 

Uttrøndelag v/Nils Olaf Kyllo. 

Namdal v/John Gansmo. 

Inntrøndelag v/Arnfinn Tangstad. 

Gauldal v/Odd Vårvik. 

Ungdomsleder: Kari Sofie Brøndbo Fiskum, var forhindret. 

 

Saker til behandling: 

1. Terminliste 2023 

Styret gikk igjennom neste års stevner: 

 

15m Dato Sted 

Samlag 20-22/1 -23  

LDKS 11-12/2 -23 (uke 6) Uttrøndelag/arr. Ikke bestemt 

 

Felt Dato Sted 

Samlag 19.03 -23  
LDKS 16.04 -23 Gauldal/Budal 

 

Bane Dato Sted 

Samlag 12-13/08 ev. 19-20/08  

LDKS 09-11/06 -23 Namdal/arr. ikke fastsatt 

 

Arr. Dato Sted 

Midt-Norsk Mesterskap 30/6-02/07 -23 Inntrøndelag/ Steinkjer 

 

Styret håper dette oppsettet skal kunne la seg gjennomføre uten de helt store 

kollisjoner med andre arrangement. 

 

2. Lagskyting LDKS 

Det er kommet ønsker/forslag om at det skal være anledning til å stille med to lag i 

samlags-skytinga under LDKS. Det er også ønsket at det innføres lagskyting for 

skytterlag, slik som under MNM.  

Styret mener at dette bør det være enkelt å innfri/innføre. 

Ønske om at det skal kreves at arrangører skal avholdet skyting på stang/felth. under 

LDKS, er litt mer komplisert. Da det blir mange som ikke kan avholde pr i dag. Men 

når det er blitt flere slike anlegg, bør dette ønsket kunne innfris. Denne saken tas til 

diskusjon i samlagene. 
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3. Søknad om midler fra Trøndelag Fylke. 

Samlagsleder i Namdal, John Gansmo tar på seg å sende en søknad om midler for 

2023. Ketil utformer en årsmelding og kasserer Roger Larsen bes om å lage 

regnskapsoppsett, dette vedlegges søknaden. 

 

4. Premier MNM, gravering av pokaler. 

Det har etter hvert blitt bra pris-stigning på gravering og pokaler/premier. Det er 

enighet om at det må undersøkes om andre leverandører kan tilby bedre priser enn 

de vi har som leverandører i dag. Dette gjelder både Midt-Norsk og LDKS. 

Ketil Sunde har investert i graveringsutstyr, og kan tilby gravering til lavere priser enn 

de som har oppdraget for oss i dag. Styret tar imot tilbudet fra Ketil om gravering. 

Ketil, sammen med leder i Mørekretsen, Ola Vangen undersøker priser. 

 

5. LS inne 2023. 

Nils Olaf Kyllo orienterte om arrangementet: LS Inne 23. Dette avholdes i Stjørdal, på 

Ole Vig videregående skole i tidsrommet 2.-5. februar -23. 

Innskudd er av DFS bestemt til: Senior: kr. 500.- Ungdom: kr. 300.- NU kr 100.- Det 

ble foreslått at samlagene betaler innskuddet for NU, ved å ta i bruk pengene vi får 

fra Fylket.  

Styret slutter seg til forslaget. 

Alle NU får minnemedaljen (Ola Fives minnemedalje) Denne deles ut på hurtigserien 

til den beste 1/3 i hver klasse. 

Skytterne melder seg på i Mitt DFS, som et vanlig stevne, da får man den skytetid 

man selv ønsker. Ved oppmøte kommer våpenkontroll, så blir det ventebenk før 

skyting sammen med 49 andre i hvert lag. De 10 beste fra hver skyttergruppe/klasse 

skyter finale. Det er 50 skiver og det blir da 5 grupper som skyter samtidig. Finalene 

avholdes søndag. 

Lag rundt LS (Stjørdal) oppfordres til å avholde stevner i forbindelse med dette arr. 

 

6. Klassesetting. 

Det er flere som spør om klassesettingen i DFS, og kommer med forslag. 

Til det er å si at dette skjer det ikke noe med før på skyttertinget i 2024. Da skal dette 

med klassesetting i DFS tas opp som egen sak. 

Har noen lyst til å komme med forslag bør dette sendes til samlaget før dette sendes 

til TSU (Teknisk Sportslig Utvalg) 

 

Møtet slutt kl. 21.05. 

 

Ref. John Gansmo. 


